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Notitie PvE oplossing 1 en 2

10 2eBeste

10 2e twee programme s van eisen Een voor de anoniemeZondag 26 april ontving je van

traceer app en een voor applicaties waaronder apps die de digitalisering van het BCO

ondersteunen Zoals mijn collega^^^reeds aan gaf is er in breder verband samengewerkt ten

behoeve van het opstellen van een PvE voor de traceer app en is hier nog flinkwerk aan de winkel Je

hebt dan ook opgeroepen tot specificeren van de programma s van eisen

overgedragen aan de Stuurgroep Nul onder mijn voorzitterschap

heeft die opdracht10 2e

De afgelopen week heeft in het teken gestaan van het organiseren van de volgende fase Vanuit de

GGD en participeren we hierin vanuit onze Programma organisatie IZB 3 0 De rol van Product owner

is belegd binnen de door het ministerie van VWS ingestelde Programma directie ten behoeve van het

realiseren van Corona apps De samenwerking tussen beide organisaties als mede met o a het

RIVM is geborgd binnen de Stuurgroep 0 Contactopsporing opschaling en verbetermogelijkheden

digitaal niet digitaal

Van daaruit zullen we in de toop van deze week aanvuliend review commentaar op het PvE van de

Traceer apptoesturen aan de Product owner

Tevens nemen wij als GGD en de rol van Product owner in de doorontwikkeling van het PvE 2

digitale ondersteuning BCO We werken daarbij conform je vraag aan^^^jtoe naar een verdere

verfijning van de eisen en zullen daarbij het huidige PvE opsplitsen op basis van het BCO proces en

daarbij onderscheid maken tussen bijvoorbeeld thuisrapportage testen en informatie uitwisseling

Medio volgende week zal een eerste aangescherpt PvE namelijk mbt toepassing thuisrapportage

gereed zijn

Als bijlage bij deze memo de eerste bevindingen mbt het opschalingsplan dat op 13 mei wordt

opgeleverd Je vraag naar de best guess aantallen contactonderzoek per dag is daarmee te

beantwoorden Als rond getal kun je dus de eerder genoemde 3500 per dag aanhouden Je vraag of

opschaling tot zoveel contactonderzoeken per dag gaat lukken is ook positief te beantwoorden Uit

de bevindingen blijkt dat we in alle regie s substantieel en snel hebben opgeschaald en langs die lijn

en met de landelijke aanbiedingen van mankracht die er zijn is met elkaar opschalen tot wat er nodig

is vanaf 1 juni door ons te realiseren Eea zal in het plan komen en daarmee zal ook het kostenplaatje

helder zijn Ik ga daar graag over in gesprek na 13 mei

Vanaf 1 juni zijn wij klaar om op te schalen tot het gewenste aantal contactonderzoeken

Mochten er aanvullende vragen zijn dan hoor ik dat graag

Met vriendelijke groet
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